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Vragen van het lid Ronnes (CDA) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over de administratiekosten bij corporaties (ingezonden 
13 november 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat er onvrede is bij woningcorporaties over administratie-
kosten?1 

Vraag 2
Kunt u de kritiek plaatsen van de koepelorganisatie Aedes dat woningcorpo-
raties op kosten gejaagd worden door de nieuwe woningwet? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Kloppen naar uw inzicht de conclusies dat er sprake is van een lastenverzwa-
ring van driehonderd procent, hetgeen 90 miljoen euro vergt? Zo nee, wat 
zijn dan de juiste cijfers? 

Vraag 4
Ziet u mogelijkheden om de administratieve kosten te beperken, bijvoorbeeld 
door taxaties van vastgoed op één wijze uit te laten voeren? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, op welke termijn zou dat geeffectueerd kunnen worden? 

Vraag 5
Bent u bereid om in overleg te treden met de woningcorporaties om «quick 
wins» snel in gang te zetten zodat onnodige kosten kunnen worden voorko-
men? 

Vraag 6
Kunt u voor de begrotingsbehandeling van BZK, onderdeel Wonen en 
Ruimte, deze vragen beantwoorden?

1 https://www.bnr.nl/nieuws/bouw-woningmarkt/10332993/onvrede-bij-woningcorporaties-om-
administratiekosten
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